



16th November, 2016

Dear Parents and Guardians,

Play Activity Group 16-17

We wish to give our warmest welcome to your child for joining our Kindergarten.

For a toddler, entering a new Pre-School environment filled with unfamiliar teachers and children can cause both anxiety and anticipation. Parents may also have mixed emotions over whether a young child is ready for Pre-School or not. Our Kindergarten is going to run a ‘**Play Activity Group**’ directed to parents and students before the school starts. The AIM is to provide some programmes for parents, children and teachers to get involved in a variety of activities which will foster friendship, understanding and confidence etc.

Details are as follows:

1. **Time** : **From 7th January, 2017 to 8th April, 2017 (Saturday Morning)**
2. **Teachers** : **This course is lectured by our kindergarten teachers, Putonghua teachers, Net teachers and Spanish teachers.**
3. **Fee** : **HK\$ 4,380.00 (10 Lessons)**
Course fee : A set of reading books, teaching aids, Art and Craft materials, tea, souvenir, certificate etc.
Transportation fee: Free For 1 parent and 1 child
Parking fee: \$200 Per Vehicle

4. Programme:

Activity Time	Date	Venue	Remark
9:20 a.m –11:20 a.m School bus: Up: 8:45 a.m Down: 11:30 a.m	Fee: \$4,380 2017 : 7/1, 21/1, 11/2, 18/2, 25/2 4/3, 11/3, 25/3, 1/4, 8/4	1/Floor Kindergarten classroom	Each child should be accompanied by one Parent or guardian

5. School Bus: See Attachment

- Please complete the reply slip and return it on or before **23rd November,2016**
- Please pay by cheque and make it payable to ‘**Rosaryhill Kindergarten**’.
- Please write down the student’s name, application number at the back of the cheque.
- This course is available for 120 students only and the place is reserved for ‘**Kindergarten New Students with deposit**’ on a first come first serve basis.
- There will be make up classes for days of bad weather condition such as typhoon signal No. 3, No.8, Red and Black rainstorm.
- Tuition fee will not be refunded after the registration.



親子遊戲小組 16-17



敬啟者： 歡迎 貴子弟加入玫瑰崗幼稚園之大家庭！

對初次入學的幼兒來說，上學是一份新鮮的體驗，要面對陌生的老師及同學，會容易產生恐懼和不安的情緒；父母亦因子女是否適應入學而感到憂慮。本校有見及此，將於開課前特別安排『親子遊戲小組』的活動。是次活動的目的除了讓孩子適應學習環境外，還藉此活動加強學校、家庭及教師的緊密聯繫，培養彼此信任、互助合作的精神。現將有關詳情臚列如下，敬希垂注：

- (一) 日期： 2017 年 1 月 7 日至 2017 年 4 月 8 日 (星期六上午)
- (二) 教師： 課程將由本校老師、普通話老師、外籍老師及西班牙老師授課
- (三) 費用： HK\$4,380 (全期共十堂)

費用包括：遊戲小組費用

(包括：教材及書本一套、教具、美勞用品、茶點、證書、紀念品等)

交通費用： 校車 免費 (全期包括一位成人和一位兒童)

泊車費用： 每車計 \$200 (全期)

(四) 課程內容：

時間	日期	地點	備註
上課時間： 9:20 a.m – 11:20 a.m 校車時間：上 8:45 a.m 落 11:30 a.m	全期收費 \$4,380 2017： 7/1, 21/1, 11/2, 18/2, 25/2, 4/3, 11/3, 25/3, 1/4, 8/4	一樓課室 遊戲室 音樂室	家長必須陪同參與活動

(五) 校車服務：詳情請參閱附頁資料

- 參加者請於 11 月 23 日前連同回條、支票交回本校。
- 支票抬頭請寫『玫瑰崗幼稚園』，支票背面請寫上幼兒姓名及報名表編號。
- 課程學額有限(120 位)，只提供給「已留位之幼稚園新生」，收生將以留位之先後次序安排。
- 課程進行期間，如果懸掛 3 號、8 號颱風訊號或紅色、黑色暴雨警告訊號，課堂將延期，補課將另行通告。
- 如中途退學者，已繳學費，概不退還。

此致
貴家長台鑒

玫瑰崗幼稚園校長謹啟
二零一六年十一月十六日



The **school bus service** provided during the activity days:

活動期間提供兩站校車服務:

Bus Stop	Location
8:45am Morrison Hill 摩理臣山	80-82 Morrison Hill Road (Valley Centre) 摩理臣山道 80-82 號柏餘中心
8:50am Southorn Playground 修頓球場	The Family Planning Association of HK of Southorn Centre (Wan Chai MTR Exit B1) 修頓球場家計會(灣仔地鐵站 B1 出口)

✂----- ✂----- ✂----- ✂-----



Reply Slip

To: Rosaryhill Kindergarten

I, father / mother/ guardians of _____ Sex: _____ Application no: _____
(English) (Chinese)

will be able / unable to participate in ‘ **Play Activity Group** ’

Parent’s Signature: _____

Date: _____

Fee: (1) Course fee \$4380

(2) Parking fee \$200 (per vehicle)

Convenient Bus Stop: _____

Private car : License no.: _____

Total: HK\$ _____

Bank: _____

Cheque No: _____

Telephone No: _____ (Father), _____ (Mother)

E-mail address: _____

***Please complete the Reply Slip and submit to school in person.**

School Address: 41B Stubbs Road, Wanchai, Hong Kong. (Rosaryhill Kindergarten)

Telephone: 28355122